
Referat fra GMU møde den 10.1.2023

Til stede: Jens, Sif og Povl (ref.)

Afbud: Henrik

1. Energisparekampagne

- Vi henvender os til 17-Hyldespjældsmål-grupperne og øvrige grupper, der har

lokaler eller maskiner, og beder dem om at gennemgå deres forbrug /

besparelsesmuligheder. De får også referaterne fra workshopsene på

bæredygtighedsmødet. Vi beder Driften om at se på mulighederne på vaskeriet

for at spare på energien. Vi opfordrer AB’s repræsentanter i grupperne til at

følge op og holde snor i indsatsen (Povl).

- BO-VEST spareråd er omdelt og optrykt i HP, på www og FB. Vi har stadig dem

fra Verdensmål Centeret, dem lægger vi op enkeltvis og drypvis på FB og

Hyldenet (Henrik).

- Danny har fundet en fugtmåler på størrelse med et kreditkort. Det er skide

smart, men desværre lidt for upræcist til uddeling – og så er det lige dyrt nok.

Men det er en god ide at kunne dele noget ud i fht. fugt, skimmel, indeklima. Vi

undersøger muligheden for at få en god billig skraber til bade nichen. Klaus Novy

pengene kan i princippet bruges til det, men det er måske bedre at købe en

blivende ting for dem…

- Der er brug for en god vejledning i fht. at bo i de nyrenoverede boliger.

- Der er brug for et opslag på FB og i HP om fugt målrettet de nyrenoverede

boliger (Povl).

- Køle/frys skabe. Energistyrelsen anbefaler ”D eller bedre” på den nye skala.

Danny har fundet et C-skab vi kan bruge, med det koster kr. 3000 mere, end

dem vi bruger i dag. Vi beder Danny om specifikationerne på C-skabet (Povl).

2. Opsamling fra Novy og Bæredygtighedsmødet den 22.11.

- Det er snart så længe siden, så evalueringen fortaber sig lidt i tågerne, men

Sif styrede mødet godt.

- Opsamling fra workshopsene er skrevet og samlet.

- Aktivfesten som alternativ til Nytårskuren bliver den 18.3. Vi vil gerne tilbyde

os til et festudvalg mhbp. at få lavet et sjovt og underholdende program.

3. Andet



- Nytårskluns: 67,5 poser x 20 kr. = 1.350 kr. Vi prøver igen til næste nytår.

Skal opreklameres mere end i HP.

- Vi vil gerne tjekke renhed i madcontainerne. Henrik vil sikkert gerne være med

til et tjek og det vil Signe fra Verdensmål Centeret også. Vi har lånt en

bådshage for at kunne nå poserne (Povl).

- Povl har haft møde med Tøjbytterne, og de vil gerne samarbejde med

Klunserne om Direkte Genbrug på den nye Genbrugsgården.

- I dag opsættes der kun et affaldsstativ i de nyrenoverede boliger

(ombygningsboliger og et-rums). Vi foreslår to. Tager det op i byggeudvalget

(Povl).

- Solkogeren fra Klimaudfordringen vil vi gerne forære til nogen, der kan bruge

den.

- Der har været en sag på FB om breve fra Varmeværket med misvisende

indhold. Vi har redt trådene ud på FB.

- Vi skal have tjek på lammelaugets fremtid.

- Handleplan 2022-23: Hvad skylder vi? Udsat til næste møde.

4. Næste møde

- Mandag den 6. februar kl. 8.00


